
P r o t o k ó ł   Nr XVII /2008 
 
z odbytej sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. w dniu 28 maja 2008r. w sali Urzędu Stanu 
Cywilnego – Urzędu Miejskiego w Gorzowie Śl. w godzinach od 1210 do 14 45. 
 
Obecnych 14 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej / lista obecności w załączeniu do 
protokółu /.  
 
 
Ponadto w sesji udział wzięli : 
1. Sekretarz Miasta      - Pan Roland Fabianek 
2. Skarbnik Miasta      - Pani Agata Olejarz 
3. Radca Prawny       - Pani BoŜena Kindler 
4. Przewodniczący osiedli i sołtysi w osobach : 
                                                                                              - Pani Gabriela Włoch 
        - Pani Nowak-Tracz Sabina 
        - Pan Józef KałuŜy  
        - Pan Bogusław Dziedzic  
        - Pani Eryka Jonek 
        - Pan Kazimierz Jankon 
        - Pan Karlak Włodzimierz 
        - Pan Jan Miemiec  
        - Pan Gallus Erwin 
        - Pan Naumowicz Piotr 
        - Pan Tomala Zygmunt 
        - Pan Trymbulak Szczepan 
        - Pani Brunsz Wioletta  
       
Porządek  o b r a d : 
 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Zgłoszenie pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
3. Ustalenie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Nr XVI/2008 z dnia 16.04.2008r 
5.   Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)   zmiany budŜetu gminy na 2008 rok 
b)   uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego na realizację   
      inwestycji 
c)   zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki na realizację inwestycji 
d)   zaciągnięcia długoterminowej poŜyczki na realizację inwestycji 
e)   udzielenia poŜyczki Fundacji Górna Prosna z siedziba w Rudnikach 
f)   zmiany uchwały Nr IV/19/2003 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia         
      23.04.2003r. w sprawie uchwalenia Statutu Gminy Gorzów Śląski, zmienionej  
      Uchwałą Nr II/12/2006 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 6 grudnia 2006r. 
g)   przeznaczenia do sprzedaŜy gruntu połoŜonego w Jamach 
h)   wyraŜenia zgody na oddanie w uŜyczenie na rzecz Polskiego Związku Hodowców Gołębi    
      Pocztowych gruntu znajdującego się w Gorzowie Śl. 
6.   Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie  
      międzysesyjnym. 
7.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 
8.   Odpowiedzi na interpelacje, wnioski i zapytania radnych. 
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9.   Wolne wnioski i informacje.  
10.  Zakończenie obrad .                       
 
 
Ad1. Otwarcia XVII sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 
Pan Roman Neugebauer – witając radnych, zaproszonych gości. Stwierdzając jednocześnie, Ŝe w 
sesji uczestniczy 14 radnych na 15 osobowy skład Rady Miejskiej, co stanowi kworum przy którym 
moŜe obradować i podejmować uchwały Rada Miejska. 
 
Ad2. Nie zgłoszono pisemnych wniosków, interpelacji oraz zapytań przez radnych. 
 
Ad3. Pan Roman Neugebauer - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iŜ radni otrzymali 
porządek obrad wraz z zawiadomieniem na sesje oraz projekty uchwał. Poprosił o zgłaszanie uwag 
do porządku obrad.  
Sekretarz –Pan Roland Fabianek zgłosił wniosek o wycofanie z porządku obrad w punkcie 5 
podpunkt „e” – udzielenia poŜyczki Fundacji Górna Prosna z siedzibą w Rudnikach dlatego ,Ŝe ta 
poŜyczka będzie spłacona do 5-12-2008r i zamyka się w roku budŜetowym.  
Przewodniczący Rady- Pan Roman Neugebauer zgłosił o wprowadzenie do porządku obrad w 
punkcie 5 podpunkt „h” – zmiany uchwały Nr XVI/127/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim  
z dnia 16-04-2008 dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów Śląski na 
rok 2008. 
Rada Miejska przyjęła zmiany porządku obrad 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 radnych, na 
15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
Rada Miejska przyjęła porządek obrad 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Ad4. Protokół Nr XVI/2008 z sesji Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 16-04-2008r został 
przyjęty bez odczytania jednogłośnie przez Radę Miejską (14 głosami „za” na obecnych na sesji 
14 radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej) do wglądu w biurze Rady Miejskiej .  
Nie wniesiono do protokółu uwag. 
 
Ad5.a)   Skarbnik Pani Agata Olejarz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany budŜetu 
gminy na 2007r. 
Zwiększa się dochody gminy o kwotę 20.000 zł. w działach: 
Dział 750  -   20.000 zł. 
Zmniejsza się dochody gminy o kwotę 27.770 zł. 
Dział 754     -   27.000 zł. 
Dział 851  -        770 zł 
Po dokonaniu zmian dochody gminy wynoszą 15.600.081,35 zł.  
W § 2 uchwały wprowadza się następujące zmiany : 
 Zwiększa się wydatki budŜetu gminy o kwotę  20.000,00 zł 
 Dział 750   - 20.000 zł 
 Zmniejsza się wydatki budŜetu gminy o kwotę      27.770 zł       
 Dział 754                    - 27.000 zł 
 Dział 851                    -      770 zł 
W załączniku Nr 6 „ Limity wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne w latach 2008-
2010 „ w punkcie 1 zmniejsza się w 2008 r. wydatki na  „ kanalizację sanitarną Gorzów Śl. – 
Jastrzygowice „ o kwotę  445.000 zł. 
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W załączniku Nr 6”a „ Wydatki majątkowe budŜetu w 2008 r. „ wprowadza się następujące 
zmiany  : 
-  w dziale 801 Rozdz. 80101  zwiększa się wydatki na „termomodernizację budynku Szkoły 
Podstawowej w Uszycach  o kwotę  115.000 zł. Po zmianach planowane wydatki w 2008 roku 
wynoszą  365.000 zł. 
- w dziale 801 Rozdz. 80104  wydziela się dwa zadania : 
1/. „termomodernizacja budynku Przedszkola w Gorzowie Śl.”. Po zmianach  planowane 
wydatki w 2008 roku  wynoszą  578.700 zł 
2/.„termomodernizacja budynku Przedszkola w Kozłowicach „ . Po zmianach planowane 
wydatki w 2008 r. wynoszą 1.300 zł. 
- w dziale 900 Rozdz. 90095 zmniejsza się wydatki na „ rewitalizację- renowację i 
zagospodarowanie parku i obszarów zielonych  „ o kwotę  27.000 zł. Po zmianach planowane 
wydatki w 2008 roku wynoszą  53.000 zł.  
 
Po dokonaniu zmian wydatki budŜetu gminy wynoszą 17.263.647,35 zł. 

 
W §  3 pkt 2 uchwały wprowadza się następujące zmiany : 
Zwiększa się przychody ze spłat poŜyczek udzielonych na finansowanie zadań realizowanych z 
udziałem środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej  § 902 o kwotę   -  30.000 zł 
Zwiększa się rozchody z tytułu  poŜyczek udzielonych na finansowanie zadań realizowanych z 
udziałem środków pochodzących z budŜetu Unii Europejskiej § 962  o kwotę    -  30.000 zł. 
 
Po dokonaniu zmian przychody budŜetu gminy wynoszą  2.693.566 zł   a rozchody 1.030.000 zł. 
                                                                        
W § 10 uchwały Nr XIII/102/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 19 grudnia 2007 r. w 
sprawie  uchwalenia budŜetu gminy na 2008 rok  wprowadza się zapis : 
Ustala się limit  poŜyczek udzielanych przez Burmistrza Gorzowa Śl.  do kwoty 30.000 zł.  

 
W § 11 uchwały Nr XIII/102/2007 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 19 grudnia 2007 r.  
w sprawie uchwalenia budŜetu gminy na  2008 rok wprowadza się punkt 6 o brzmieniu: 
6. udzielania  poŜyczek w roku budŜetowym do kwoty 30.000 zł. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Uchwała Nr XVII/138/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 maja 2008r w sprawie 
zmiany budŜetu gminy na 2008r. została podjęta  przez Radę Miejską (12 głosami „za”  2  
głosami „wstrzymującymi na obecnych na sesji 14 radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej).  
Uchwała i opinie stanowią załącznik do protokółu sesji. 
 
Ad5.b) Pani Agata Olejarz – Skarbnik Miasta zapoznała z projektem uchwały w sprawie :  
uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na realizację inwestycji z 
Banku Ochrony Środowiska w Opolu na „termomodernizację placówek oświatowych”  z 
powodu audytów i naleŜy uchylić uchwałę. 
 
Radny Gnacy Rudolf zapytał jak byśmy chcieli zaciągnąć poŜyczkę na termomodernizację 
budynku Przedszkola w Kozłowicach czy jest taka moŜliwość. 
Pani Skarbnik Agata Olejarz poinformowała, Ŝe TAK. 
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Przewodniczący Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Uchwała Nr XVII/139/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 maja 2008r w sprawie : 
uchylenia uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu na realizację inwestycji  
została podjęta  przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 
Radnych, na 15 osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokołu. 
 
d5.c) Pani Agata Olejarz – Skarbnik Miasta zapoznała z projektem uchwały w sprawie:    
zaciągnięcia  poŜyczki  długoterminowej  ze środków Wojewódzkiego Funduszu  Ochrony  
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na  realizację  inwestycji  informując Radnych o 
zaciągnięciu poŜyczki długoterminowej   do kwoty  227.600 zł ze środków  Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na realizację inwestycji  pod 
nazwą  „ Termomodernizacja budynku Przedszkola w Gorzowie Śl.„ 
Spłata poŜyczki  nastąpi w latach 2009-2011. 
Źródłem spłaty poŜyczki będą dochody własne budŜetu gminy z  tytułu podatku od 
nieruchomości . 
Ustala się zabezpieczenie poŜyczki w formie : weksel własny „in blanco „opatrzony  klauzulą 
„bez protestu „ , oraz notarialne  oświadczenie o poddaniu się rygorowi egzekucji na kwotę 
poŜyczki. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Uchwała Nr XVII/140/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 maja 2008r w sprawie :  
zaciągnięcia  poŜyczki  długoterminowej  ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony  
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na  realizację  inwestycji  została podjęta  przez Radę 
Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej. 
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad5.d) Pani Agata Olejarz – Skarbnik Miasta zapoznała z projektem uchwały w sprawie:    
zaciągnięcia  poŜyczki  długoterminowej  ze środków Wojewódzkiego Funduszu  Ochrony  
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na  realizację  inwestycji  informując Radnych o 
zaciągnięciu poŜyczki długoterminowej do kwoty 213.900 zł ze środków              
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na realizację 
inwestycji  pod nazwą  „ Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej   w Uszycach „ 
Spłata poŜyczki  nastąpi w latach 2009-2011. 
Źródłem spłaty poŜyczki będą dochody własne budŜetu gminy z  tytułu podatku od 
nieruchomości . 
Ustala się zabezpieczenie poŜyczki w formie : weksel własny „in blanco „opatrzony  klauzulą 
„bez protestu „ , oraz notarialne  oświadczenie o poddaniu się rygorowi egzekucji na kwotę 
poŜyczki. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
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Przewodniczący Komisji ds. BudŜetu, Finansów i Działalności Gospodarczej odczytał 
pozytywną opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Uchwała Nr XVII/141/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 maja 2008r w sprawie :  
zaciągnięcia  poŜyczki  długoterminowej  ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony  
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu na  realizację  inwestycji  została podjęta  przez Radę 
Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład 
Rady Miejskiej. 
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokołu. 
 
Ad5.e) Pan Roland Fabianek - Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie : zmiany uchwały 
Nr IV/19/2003 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 23.04.2003r. w sprawie uchwalenia 
Statutu Gminy Gorzów Śląski, zmienionej Uchwałą Nr II/12/2006 Rady Miejskiej w Gorzowie 
Śląskim z dnia 6 grudnia 2006r., informując, Ŝe w roku 2006 dokonaliśmy połączenia placówek 
Publicznej Szkoły Podstawowej i Publicznego Gimnazjum w Gorzowie Śl. tworząc z tych placówek 
Zespól Szkolno-Gimnazjalny w Gorzowie Śl., dokonaliśmy równieŜ zmiany uchwały w sprawie 
ustalenia granic obwodów szkół na terenie gminy Gorzów Śl. powyŜsze zmiana nie została 
przeniesiona do wykazu jednostek organizacyjnych stanowiących załącznik do Statutu Gminy. 
Sekretarz Miasta Pan Roland Fabianek poinformował radnych, Ŝe równieŜ potrzeba wyjaśnienia 
dalszego funkcjonowania placówki oświatowej Przedszkola Publicznego w Gorzowie Śl. 
Oddział Zamiejscowy w Pakoszowie, w której od roku 2005r nie odbywają się zajęcia 
dydaktyczne, co było spowodowane małą ilością dzieci i rezygnacją z pracy Nauczyciela 
Oddziału zamiejscowego Przedszkola w Pakoszowie. Mieszkańcy wsi Pakoszowa są przeciwni 
jej likwidacji, poniewaŜ jej zamknięcie będzie nieodwracalnym procesem zlikwidowania 
przedszkola całkowicie.  
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia – Pani ElŜbieta Lepsza powiedziała, 
iŜ w 2005 roku Radni poprzedniej kadencji byli poinformowani przez Burmistrza o tym fakcie, 
równieŜ co rok Radni stawali przed dylematem co zrobić z Oddziałem Przedszkolnym, z jednej 
strony mała liczba dzieci i względy ekonomiczne przemawiające za nie prowadzeniem zajęć w tym 
Przedszkolu a drugiej strony świadomość, iŜ zamknięcie tego Przedszkola będzie procesem nie 
odwracalnym. W związku z powyŜszy oraz z faktem nie ponoszenia kosztów utrzymania 
Przedszkola Radni do tej pory nie podjęli decyzji w tej sprawie.   
 
Przewodnicząca Komisji Oświatowej stwierdziła, Ŝe naleŜy zastanowić się  nad powyŜszym , ale 
dopiero  po rozpoczęciu kolejnego okresu szkolnego 2008/2009 i wtedy zadecydować o jego 
dalszym funkcjonowaniu bądź pomyśleć o jego  likwidacji. 
 
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, odczytała pozytywną opinię ze 
wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Uchwała Nr XVII/142/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 maja 2008r w sprawie : 
zmiany uchwały Nr IV/19/2003 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 23.04.2003r. w 
sprawie uchwalenia Statutu Gminy Gorzów Śląski, zmienionej Uchwałą Nr II/12/2006 Rady 
Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 6 grudnia 2006r.została podjęta przez Radę Miejską 
jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokółu. 
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Ad5.f) Pani Małgorzata Mrugała – Kierownik Referatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie :   
przeznaczenia do sprzedaŜy gruntu połoŜonego w Jamach. 
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, odczytał pozytywną 
opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Uchwała Nr XVII/143/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 maja 2008r w sprawie: 
przeznaczenia do sprzedaŜy gruntu połoŜonego w Jamach została podjęta przez Radę Miejską 
jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokółu. 
 
Ad5.g) Pan Roland Fabianek - Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie : wyraŜenia zgody 
na oddanie w uŜyczenie na rzecz Polskiego Związku Hodowców Gołębi Pocztowych gruntu 
znajdującego się w Gorzowie Śl.  
 
Do przedstawionej propozycji nie wniesiono uwag. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska, odczytał pozytywną 
opinię ze wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Uchwała Nr XVII/144/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 maja 2008r w sprawie : 
wyraŜenia zgody na oddanie w uŜyczenie na rzecz Polskiego Związku Hodowców Gołębi 
Pocztowych gruntu znajdującego się w Gorzowie Śl. została podjęta przez Radę Miejską 
jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 osobowy skład Rady 
Miejskiej. 
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokółu. 
 
Ad5.h) Pan Roland Fabianek - Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 
Nr XVI/127/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 16.04.2008 dotyczącej uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przemocy w 
Rodzinie w gminie Gorzów Śląski na rok 2008, zmiana dotyczy zwiększenia dofinansowania 
zakupu paliwa przez Policję w Praszce z kwoty 2000 zł. na kwotę 3000 zł.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej-Pan Roman Neugebauer poinformował o dyskusji, która była 
poruszona na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych rozmowy dotyczyły zakupu sprzętu RTV( 
telewizora LCD) który zostałby umieszczony w Kawiarence przy MGOK w Gorzowie Śl.  
Przewodniczący Komisji Finansowej – Pan Józef Zawada zwrócił uwagę na brak przekazu 
informacji między pracownikami MGOK w Gorzowie Śl.  
  
Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Ochrony Zdrowia, odczytała pozytywną opinię ze 
wspólnego posiedzenia Stałych Komisji. 
 
Uchwała Nr XVII/145/2008 Rady Miejskiej w Gorzowie Śl. z dnia 28 maja 2008r w sprawie : 
zmiany uchwały Nr XVI/127/2008 Rady miejskiej w Gorzowie Śląskim z dnia 16.04.2008 
dotyczącej uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
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Alkoholowych i Przemocy w Rodzinie w gminie Gorzów Śląski na rok 2008 została podjęta  
przez Radę Miejską jednogłośnie - 14 głosami „za”, na obecnych na sesji 14 Radnych, na 15 
osobowy skład Rady Miejskiej. 
 
Opinia i uchwała stanowią załącznik do protokółu. 
 
Ad 6. Pan Roman Neugebauer – Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał Radnych z pismami od  
Wojewody Opolskiego /załącznik do protokołu/. 
   
Ad7. Sekretarz Pan Roland Fabianek przedstawił informację o wydanych Zarządzeniach  
/załącznik do protokołu/ poinformował równieŜ Radnych ,Ŝe Burmistrz przebywa na zwolnieniu 
lekarskim. 
Sekretarz zapoznał Radnych z pismem od : 
- Burmistrza Praszki w sprawie zakupu akcji oczyszczalni Praszka. 
- Pana Sławomira Jama w sprawie przekształcenia lokal mieszkalny połoŜonego w Gorzowie Śl. 
przy ul. Rynek 18 na lokal uŜytkowy . 
Radny Mrozek poinformował, Ŝe ta sprawa była rozpatrywana na Komisji Mieszkaniowej i 
komisja zaopiniowała pozytywnie wniosek o przekształceniu lokal mieszkalny połoŜonego w 
Gorzowie Śl. przy ul. Rynek 18 na lokal uŜytkowy. Radni nie wnieśli zastrzeŜeń do w/w 
wniosku. Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej zaproponował przekazanie wniosku do 
realizacji Burmistrza. 
Sekretarz poinformował równieŜ, Ŝe po przekształceniu lokalu pod działalność gospodarczą, 
lokal ten zostanie przeznaczony do wynajmu w drodze przetargu nieograniczonego. 
 
Radny Pan Henryk Mrozek powiedział, o tym Ŝeby rozmawiać z Praszką o cenach hurtowych za 
dostarczane ścieki z terenu Gminy Gorzów Śl. oraz uzgodnić szczegółowe zasady rozliczenia 
oraz współpracy, podejmowania decyzji dotyczącej oczyszczalni.  
Głosów odmiennych nie było. 
 
 Ad9.  Pan Waldemar Drajok- podinsp. ds. inwestycji poinformował Radnych o przyłączu 
dodatkowych punktów świetlnych w gminie. 
Przewodniczący Rady – odczytał pismo z skierowane do ANION Spółka Akcyjna Rejon 
Dystrybucji Lubliniec./załącznik do protokołu/. 
 
Radny Mrozek zapytał dlaczego nie zostały przeniesione lampy na ul. Zielonej. 
Pan Drajok poinformował, Ŝe przetarg na dodatkowe punkty świetlne był ogłoszony w lutym 
2007r. 
Radna Lepsza zapytała dlaczego nie ujęte zostały lampy które były zgłaszane do Dębiny. 
Sekretarz – Pan Rolan Fabianek poinformował, Ŝe w tej chwili nie jest robiona nowa inwestycja 
tylko modernizacja oświetlenia gdzie zgodę dostaliśmy na dołoŜenie 30 lamp. Nad nową 
inwestycją będziemy zastanawiać się dopiero po spłacie zobowiązania czyli 2009 rok. 
Radny śurawicki zapytał, dlaczego nie ma w wykazie lampy, która miała być zamontowana w 
czasie ostatniej modernizacji. 
Sekretarz poinformował, Ŝe sprawa zostanie wyjaśniona po powrocie pracownika z urlopu 
wypoczynkowego. 
 
Sołtys z Jam zapytał czy środki ze sprzedaŜy działek mogą być przesunięte na utwardzenie placu 
przy przystanku PKS w Jamach. Kostkę sponsoruje prywatna osoba. 
Sekretarz poinformował, Ŝe sprzedaŜ działek została ujęta juŜ w budŜet jako wpływy ze 
sprzedaŜy mienia i nie będą stanowić nadwyŜki budŜetowej podlegającej podziałowi, chyba Ŝe 
wartość wpływów przekroczy wartości zaplanowane w budŜecie.  
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Na dzień dzisiejszy nie został wykonany kosztorys na to zadanie i nie wiemy jaką kwotę naleŜy 
zabezpieczyć. Po wykonaniu kosztorysu proponuję wrócić do tematu. JednakŜe będzie trzeba 
dokonać zmian w budŜecie gdyŜ budŜet na wydatki remontowe na drogach jest rozdysponowany.  
 
Pan Waldemar Drajok- podinsp. ds. inwestycji poinformował Radnych o remoncie bieŜących 
dróg w gminie/załącznik do protokołu/ ponadto poinformował, Ŝe do końca br. roku w budŜecie 
pozostała kwota na zakup około 25 ton tłucznia , a wnioski cały czas są zgłaszane. 
Radny Pisula zapytał, czy mamy zabezpieczone środki na zakup dodatkowego tłucznia pod 
zgłaszane wnioski. 
Sekretarz poinformował, Ŝe Nie.  
 
Radny Zygmunt Pisula zgłasza wniosek o zabezpieczenie środków w budŜecie na zakup 
dodatkowego tłucznia. 
 
Radny śurawicki zapytał dlaczego nie ma w wykazie tłucznia na drogę dojazdową do posesji 
Pilot ElŜbiety. 
Sekretarz zaproponował, Ŝeby sprawę zostawić do powrotu Pana Struzika z urlopu 
wypoczynkowego. 
 
Kierownik ZUK –Pan Dariusz Garncarek poinformował o zakończeniu opracowania analizy 
sieci wodociągowej w gminie Gorzów Śl. Opracowanie wykonywane jest przez Pana Kazimierza 
Suskę. Opracowanie ma na celu zdiagnozowanie co do modernizacji lub rozbudowy sieci 
wodociągowej w oparciu o istniejący układ oraz ujęcia wody i przepompownie. Z powyŜszej 
analizy wynika , Ŝe w celu prawidłowego zaopatrzenia gminy w wodę konieczne będzie w 
najbliŜszych latach przeprowadzenie przebudowy niektórych fragmentów sieci wodociągowej . 
Zmienić lokalizację niektórych przepompowni, przeprowadzić ich modernizację oraz 
ewentualnie wykonać dodatkowe odwierty na niektórych ujęciach wody. W celu zabezpieczenia 
przeciwpoŜarowego w gminie konieczna będzie odbudowa istniejących zbiorników 
przeciwpoŜarowych. Opracowana analiza będzie zawierała kilka wariantów rozwiązywania 
problemów w zakresie wodociągowym i po opracowaniu zakresu kosztowego zostanie wybrany 
najbardziej optymalny wariant. 
 
Radny śurawicki zgłosił wniosek o wygospodarowanie 500 zł. na festyn w dniu 29.06.2008r.w 
Zdziechowicach.  
 
Ad10. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Roman Neugebauer stwierdził, Ŝe wyczerpany został 
porządek obrad, dziękując za udział w obradach, zamykając XVII sesję Rady Miejskiej. 
 
 
   
Protokółowała         Przewodniczył 
 
M. Zoremba                    Roman Neugebauer 
 
 
 
 
 


